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組別 Team ID：202410 

專題屬性 Category：網站系統（Website System Design） 

專題名稱 Project：奧斯卡歐化廚具（Oscar European-style Kitchenware） 

一、指導老師 Advisor：陳怜秀教授（Prof. Ling-Siou, Chen） 

二、 組員 Team members：王柏捷（11014003）、黃宇陞（11014057）、、林東榆

（11014099）、卓喻凱（11014165） 

三、 系統環境 System environment： 

(一) 軟體 Software： 

作業系統 Operating System: Windows11 

語言 Programing language: Java Script、PHP 

開發工具 Toolkits: Visual Studio Code 、My SQL 

(二) 硬體 Hardware： 

Intel(R) Core(TM) i5-1035G1 CPU @ 1.00GHz   1.20 GHz 或更高規格；

硬碟:475G；記憶體:8G RAM；顯示器:17 吋以上。 

四、 簡介： 

(一) 系統簡述（系統的主要功能） 

    本系統「奧斯卡歐化廚具」專為提升家裡的曝光度而設計，旨在展示家族的

特色、背景及生活亮點，讓更多人了解並關注您的家。網站的首頁設計簡潔而吸

引人，以醒目的圖片和簡短介紹呈現家族品牌的核心價值。 

(二) 特色（系統的亮點） 

⚫ 個性化的首頁設計：利用首頁來突出家裡的特色和價值，吸引訪客進一步了

解。使用家裡的照片，搭配簡潔而有力的標語來強調家裡的獨特之處。 

⚫ 多頁式結構：將內容分配到不同的頁面來呈現，能夠滿足多樣化的使用者需求，

同時提高網站的易用性與可導航性。 

⚫ 豐富的媒體展示：上傳家裡的各種照片，以多樣化的視覺內容吸引訪客。 

⚫ 社群媒體整合：加入家裡的社群媒體連結或動態，以便訪客直接連結到家裡的

社交平台，讓他們持續關注家裡的動態，擴大曝光度。 
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五、 Introduction： 

Introduction 

    This system, "Oscar European Kitchenware," is designed to enhance the 

exposure of your home, showcasing the unique features, background, and lifestyle 

highlights of the family, helping more people understand and connect with your 

home. The website’s home page is designed to be simple yet captivating, with 

striking images and brief introductions that convey the core values of the family 

brand. 

Features 

⚫ Personalized Home Page Design: Use the homepage to highlight your 

home's unique features and values, capturing visitors' interest to explore 

further. Feature photos of your home with concise and impactful slogans 

that emphasize its distinct qualities. 

⚫ Multi-Page Structure: Distribute content across different pages, meeting 

diverse user needs while enhancing site usability and navigability. 

⚫ Rich Media Display: Upload various photos of your home, engaging 

visitors through diverse visual content. 

⚫ Social Media Integration: Add links to your home's social media 

accounts or activity feeds, allowing visitors to connect directly with your 

social platforms and keep up with updates, expanding visibility. 


